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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

С осигурено финансиране на стойност 8 639 991 лв. ще бъдат реализирани обучения за придобиване на
професионална квалификация и/или ключови компетентности за 4688 безработни граждани. Изпълнителният
директор на Агенцията по заетостта Смилен Вълов подписа днес договори със социалните партньори за
изпълнение на проекти по Националния план за действие по заетостта за 2025 г. Това съобщиха от пресцентъ... 

Плюсовете и минусите от приемането на еврото отдавна са сложени на везните и силно натежават плюсовете.
Това каза пред БНР Цветан Симеонов, председател на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), която
тази година празнува своята 130-годишнина. "Сред бизнеса в България винаги е имало 60 – 70% подкрепа за
пълната интеграция на страната ни в ЕС с въвеждането на единната европейска валута – ев... 

Предвидено е минимум 35% от обучените да започнат работа след завършването им.С осигурено финансиране на
стойност 8 639 991 лв. ще бъдат реализирани обучения за придобиване на професионална квалификация и/или
ключови компетентности за 4688 безработни граждани. Изпълнителният директор на Агенцията по заетостта
Смилен Вълов подписа днес договори със социалните партньори за изпълнение на проекти по Н... 

С осигурено финансиране на стойност 8 639 991 лв. ще бъдат реализирани обучения за придобиване на
професионална квалификация и/или ключови компетентности за 4688 безработни граждани. Изпълнителният
директор на Агенцията по заетостта Смилен Вълов подписа днес договори със социалните партньори за
изпълнение на проекти по Националния план за действие по заетостта за 2025 г. Това съобщиха от пресцентъ... 

Заглавие: Близо 4700 безработни ще бъдат обучени за придобиване на професионална квалификация или
ключови компетентности
Дата: 04.07.2025 10:44
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Цветан Симеонов: Плюсовете от приемането на еврото натежават пред минусите
Дата: 04.07.2025 10:37
Медия: Грамофона

Заглавие: Осигурени са близо 9 млн.лв. за обучения на уязвими безработни
Дата: 04.07.2025 10:35
Медия: Епицентър

Заглавие: Близо 4700 безработни ще бъдат обучени за придобиване на професионална квалификация или
ключови компетентности
Дата: 04.07.2025 10:15
Медия: Утро Русе

Заглавие: 30% ръст на стокообмена между България и Виетнам за 2024 г.

https://ndt1.eu/%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-4700-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/
https://www.gramofona.com/business-jug/cvetan-simeonov-plyusovete-ot-priemaneto-na-evroto-natejavat-pred-minusite
https://epicenter.bg/article/Osigureni-sa-blizo-9-mln-lv--za-obucheniya-na-uyazvimi-bezrabotni/391997/2/0
https://utroruse.com/article/1131236/
https://dbr.bg/30-rast-na-stokoobmena-mezdu-balgaria-i-vietnam-za-2024-g-


На годишна базаСтокообменът между България и Виетнам през 2024 г. е нараснал с повече от 30% на годишна
база. Това заяви зам.-министърът на икономиката и индустрията Дончо Барбалов по време на откриването на
Българо-виетнамски бизнес форум, организиран по повод 75 години от установяването на дипломатическите
отношения между двете страни. България е готова да окаже подкрепа на виетнамски фирми, кои... 

/КРОСС/ За първите два месеца на 2025 г. има ръст от 29%, спрямо същия период на миналата година, посочи той
Стокообменът между България и Виетнам през 2024 г. бележи ръст от над 30%, спрямо 2023 г. Това заяви зам.-
министърът на икономиката и индустрията Дончо Барбалов на откриването на Българо-виетнамски бизнес форум,
организиран по повод 75 години от установяването на дипломатическите отношения ... 

На база данните от проведено социологическо проучване, ИДЕС проведе публична дискусия с участието на
институции и експерти на тема "Ролята на независимия финансов одит за подобряване на бизнес средата"
Институтът на дипломираните експерт-счетоводители в България (ИДЕС) реализира публична дискусия с участие
на институции и експерти, в търсене на инструменти за повишаване на обективността и прозрачн... 

България и Виетнам имат натрупан солиден опит в своите двустранни отношения, но също така е налице и голямо
пространство за разширяване на сътрудничеството помежду им, акцентира в изказването си председателят на
Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов по време на провелия се днес Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество. Събитието е по повод 75-годишнината от ... 

България и Виетнам имат натрупан солиден опит в своите двустранни отношения, но също така е налице и голямо
пространство за разширяване на сътрудничеството помежду им, акцентира в изказването си председателят на
Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов по време на провелия се днес Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество. Събитието е по повод 75-годишнината от ... 

Основно послание на форума: налице са всички предпоставки за задълбочаване, развитие и оползотворяване на
търговско-икономическия потенциал в двустранните отношения Българо-виетнамски форум за икономическо
сътрудничество се проведе в Българската търговско-промишлена палата по повод 75-годишнината от
установяването на дипломатически отношения между двете страни. Събитието е по инициатива на Посолс... 

Дата: 04.07.2025 07:06
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Зам.-министър Барбалов: Стокообменът между България и Виетнам за 2024 г. бележи ръст от над
Дата: 03.07.2025 18:24
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: 63,6% от българите определят работата на външните финансови одитори като важна за обществото, а
55.4% смятат, че дейността им може реално да бъде полезна в борбата с корупцията
Дата: 03.07.2025 16:55
Медия: Новини.бг

Заглавие: Има голямо пространство за разширяване на сътрудничеството между България и Виетнам, каза
председателят на БТПП Цветан Симеонов на двустранен форум
Дата: 03.07.2025 14:59
Медия: Утро Русе

Заглавие: Има голямо пространство за разширяване на сътрудничеството между България и Виетнам, каза
председателят на БТПП Цветан Симеонов на двустранен форум
Дата: 03.07.2025 14:59
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Форум в БТПП представи възможностите за бизнес между български и виетнамски компании
Дата: 04.07.2025 12:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Цветан Симеонов: Плюсовете от приемането на еврото натежават пред минусите

https://www.cross.bg/bulgariya-vietnam-biznes-1774355.html
https://novini.bg/article/2025070313551589117
https://utroruse.com/article/1131003/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/923207-ima-golyamo-prostranstvo-za-razshiryavane-na-satrudnichestvoto-mezhdu-balgariya-
https://www.bcci.bg/news/21087
https://www.flagman.bg/article/354426


Плюсовете и минусите от приемането на еврото отдавна са сложени на везните и силно натежават плюсовете.
Това каза пред БНР Цветан Симеонов, председател на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), която
тази година празнува своята 130-годишнина. "Сред бизнеса в България винаги е имало 60 – 70% подкрепа за
пълната интеграция на страната ни в ЕС с въвеждането на единната европейска валута – ев... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Стокообменът между България и Виетнам през 2024 г. бележи ръст от над 30%, спрямо 2023 г. Това заяви зам.-
министърът на икономиката и индустрията Дончо Барбалов на откриването на Българо-виетнамски бизнес форум,
организиран по повод 75 години от установяването на дипломатическите отношения между Социалистическа
Република Виетнам и Република България.Зам.-министър Барбалов подчерта, че българската ... 

Цените на двата основни сорта в рамките на сутрешната търговия в петък, 4 юли продължават да се понижават
след регистрирания спад и при предишната сесия. Септемврийските фючърси за петрола сорт Brent на
лондонската борса ICE Futures към момента на отразяване се търгуват на ниво от 68.44 долара за барел, което
спрямо предишната търговия е спад с 0,36 долара (- 0,52 %). В четвъртък договорите за тоз... 

В страната в момента се модернизират ключови железопътни участъци с обща дължина над 550 км. Това е
реален мащаб на инвестициите, който говори сам по себе си за ангажимента ни да превърнем жп сектора в
гръбнака на зеления и интелигентния преход. Това заяви заместник-министърът на транспорта и съобщенията
Любен Нанов, който участва в конференцията "Стратегически инфраструктурни проекти в жп транспо... 

Правителството не готви актуализация на бюджета за тази година и не обмисля повишаване на данъците към този
момент. Това стана известно от интервю на финансовия министър Теменужка Петкова пред bTV. "Към настоящия
момент ние работим в режим изпълнение на Закона за държавния бюджет така, както е приет от българския
парламент", каза Петкова в отговор на въпрос дали бюджетът ще бъде актуализиран.Запит... 

Производството на захар вече е при семейство Узунови с групата им "ГУ - Фарадей", а захарните изделия - при
Даневи с "Ритъм-4-ТБ"Темата накратко Двете старозагорски фамилии, приватизирали предприятието в Горна
Оряховица, методично и окончателно поделиха активите му. Производството на захар вече е при семейство
Узунови с групата им "ГУ - Фарадей", а захарните изделия - при Даневи с "Ритъм-4-ТБ". ... 

Дата: 04.07.2025 12:10
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Зам.-министър Барбалов: Стокообменът между България и Виетнам за 2024 г. бележи ръст от над 30%
Дата: 03.07.2025 17:06
Медия: Русе 24

Заглавие: Цените на петрола се понижават и в петък, 4 юли
Дата: 04.07.2025 10:02
Медия: 3е-news

Заглавие: Модернизират се ключови железопътни участъци с обща дължина над 550 км, съобщи зам.-
министърът на транспорта Любен Нанов
Дата: 04.07.2025 11:38
Медия: Утро Русе

Заглавие: Правителството не готви актуализация на бюджета за тази година и не обмисля повишаване на
данъците, според финансовия министър Теменужка Петкова
Дата: 04.07.2025 11:26
Медия: Утро Русе

Заглавие: Собствениците на "Захарни заводи" - Горна Оряховица, си поделят бизнеса
Дата: 04.07.2025 11:00
Медия: Капитал

https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Zam-ministur-Barbalov-Stokoobmenut-mezhdu-Bulgariya-i-Vietnam-za-2024-g-belezhi-rust-ot-nad-30-2615301
https://3e-news.net/bg/a/view/62371/cenite-na-petrola-se-ponijavat-i-v-petyk-4-uli
https://utroruse.com/article/1131269/
https://utroruse.com/article/1131266/
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2025/07/04/4802528_biznesut_na_zaharni_zavodi_v_gorna_oriahovica_se/


Пристанище Варна ще бъде дадено на концесия и това ще е възможност за инвестиции от стотици милиони,
съобщи вицепремиерът Гроздан Караджов пред парламентарната Комисия по транспорта, предаде БНР. "Най-
доброто, което може да се случи за Пристанище Варна е това, което вече се случва на Пристанище Бургас.
Констанца претърпя разцвет, Варна изостана. Неслучайно "Пътят на коприната" ни заобиколи и мина ... 

Европейската комисия одобри предложените от страната ни промени в Плана за възстановяване и устойчивост,
както и проектите и реформите, включени в главата REPowerEU. Предоговарянето на Плана беше една от най-
важните цели на правителството, тъй като изпълнението му беше блокирано поради редица фактори,
включително изменената среда за реализация на заложените мерки. Приетите промени се очаква да уле... 

Няма да има актуализация на бюджета, нито увеличение на данъци, увери финансовият министърФинансовият
министър Теменужка Петкова очаква през втората половина на годината събираемостта на данъчните приходи да
се засили и да бъдат реализирани заложените цели. В интервю пред бТВ тя коментира, че едва от 1 май са
задействани мерки за борба със сивата икономика, и че те тепърва ще проявят ефекта си. "И... 

Истанбулското летище отново оглави класацията на най-натоварените летища в Европа. Според публикувания от
Европейската организация за безопасност на въздушната навигация (EUROCONTROL) "Авиоотчет за Европа" за
периода 23–29 юни, турският авиационен хъб е реализирал средно по 1553 полета дневно. С този резултат
мегалетището изпреварва останалите ключови европейски транспортни центрове. След него в к... 

Вицепремиерът и министър на транспорта и съобщенията Гроздан Караджов ще представи новите железопътни
проекти, включени в Плана за възстановяване и устойчивост (ПВУ). Това съобщиха от Министерството на
транспорта. В сряда Европейската комисия одобри предложените от страната ни промени в ПВУ. През март т.г.
Министерството на транспорта и съобщенията предложи три нови инвестиции в жп сектора, от кои... 

Снимка: Булфото Заместник министър-председателят и министър на транспорта и съобщенията Гроздан
Караджов ще обобщи резултатите от приключилата проверка на фирмата, чийто камион катастрофира на
бензиностанция в с. Радомирци на 24 май, предава БНР. Това ще стане днес в 12 ч. в сградата на Министерството
на транспорта и съобщенията. Вицепремиерът ще представи пред медиите и новите железопътни проекти... 

Заглавие: Пристанище Варна ще бъде дадено на концесия
Дата: 04.07.2025 10:36
Медия: Budnavarna.com

Заглавие: ЕК прие измененията в Плана за възстановяване и устойчивост на България
Дата: 04.07.2025 10:34
Медия: Днес и Утре

Заглавие: Петкова обеща лъвски скок на приходите в бюджета
Дата: 04.07.2025 09:55
Медия: Сега

Заглавие: Летище Истанбул е най-натовареното в Европа, вижте каква е ползата за България
Дата: 04.07.2025 09:45
Медия: Марица

Заглавие: Вицепремиерът Караджов ще представи новите железопътни проекти, включени в Плана за
възстановяване и устойчивост
Дата: 04.07.2025 09:04
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Гроздан Караджов представя нови жп проекти
Дата: 04.07.2025 07:50
Медия: Petel.bg

Заглавие: Караджов: Най-доброто за Пристанище Варна е това, което вече се случва в Бургас

https://www.budnavarna.com/2025/07/04/pristanisthe-varna-sthe-bade-dadeno-na-konczesiya/
https://dnesiutre.bg/2025/07/04/%D0%B5%D0%BA-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD/
https://www.segabg.com/hot/category-economy/petkova-obeshta-luvski-skok-na-prihodite-byudzheta
https://www.marica.bg/svqt/letishte-istanbul-e-nay-natovarenoto-v-evropa-vijte-kakva-e-polzata-za-balgariq
https://plovdivnews.bg/bulgaria1/item/172193-vitsepremierat-karadzhov-shte-predstavi-novite-zhelezopatni-proekti-vklyucheni-v-plana-za-vazstanovyavane-i-ustoychivost/
https://petel.bg/Grozdan-Karadzhov-predstavya-novi-zhp-proekti__596248
https://www.maritime.bg/124474/


Най-доброто, което може да се случи за Пристанище Варна е това, което вече се случва на Пристанище Бургас.
Това каза вицепремиерът Гроздан Караджов пред парламентарната Комисия по транспорта по повод
концесионирането на терминалите на "Пристанище Варна" ЕАД. По думите му концесията ще даде възможност за
инвестиции на стотици милиони и развитие на терминалите. Констанца претърпя разцвет, Варна изо... 

Това е нюзлетърът "Бизнес закуска", който абонатите на "Капитал" получават всяка сутрин в електронните си пощи.
В него дежурният редактор събира всичко важно, така че с един поглед да сте наясно какво се случва. Може да се
абонирате за него оттук. Управляващите форсираха последната мярка, от която зависи второто плащане по Плана
за възстановяване и устойчивост (ПВУ) - стартиране на процедурата за... 

Румънският премиер Илие Боложан обяви серия от икономически мерки с цел да се намали бюджетния дефицит.
Те включват увеличение на ДДС, акцизи и данъци. ДДС ще бъде разделен на два прага - 21% за повечето стоки и
услуги и 11% за храни, лекарства и сферата на услугите. Данъкът върху дивидентите ще се увеличи от 10% на 16%,
а акцизите върху алкохол, тютюн и горива ще нараснат с 10%.Няма да има увелич... 

Енергийната група ще разшири бизнеса си в страната, като придобие 75% от "Мост енерджи" за 6.8 млн.
евроТемата накратко Metlen Energy & Metals е поредната гръцка енергийна компания, която засилва позициите си
в България. Сделката подлежи на финансово-правен анализ и одобрение от антимонополните органи.
Придобиването на "Мост енерджи" ще увеличи физическото присъствие и клиентите на гръцката... 

## "36% с една оферта" – диагноза или присъда? През 2024 г. в България над *36% от обществените поръчки са
реализирани с участието на само една оферта*. Това не е просто статистика – това е червен флаг. Данните, които
Европейската комисия публикува в годишния си доклад за страната ни, разкриват мрачна картина: *бизнесът в
България работи в среда на неравни условия, страх и отблъскваща непрозрачнос... 

България е сред страните със силен ръст на строителството в ЕС през 2024 г., въпреки че инвестициите в сектора
на европейско ниво са намалели и се очаква да спаднат отново през 2025 г., съобщава онлайн изданието
Construction Europe. Това показват данни на Европейската федерация на строителната индустрия (FIEC), която
обединява строителните камари в целия съюз. Статистическият доклад на федерацията... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Дата: 04.07.2025 07:33
Медия: Maritime.bg

Заглавие: Бизнес закуска: Част от новия път Мездра - Ботевград беше отворена за движение; България
вероятно ще получи плащане от ЕС тази година
Дата: 04.07.2025 06:15
Медия: Капитал

Заглавие: Румъния вдига данъци и замразява заплати
Дата: 04.07.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Платформа за растеж: Гръцката Metlen купува български търговец на ток
Дата: 04.07.2025 10:07
Медия: Капитал

Заглавие: ЕКСКЛУЗИВНО РАЗСЛЕДВАНЕ НА "ДЕЙЛИ ПРЕС"* Българският милиард, който потъва без следа: Как
корупцията задушава обществени поръчки и бизнеса
Дата: 04.07.2025 10:04
Медия: Дейли Прес

Заглавие: България е сред страните в ЕС с най-силен ръст на строителството през 2024 г.
Дата: 04.07.2025 12:40
Медия: Днес+

https://www.capital.bg/biznes-zakuska/2025/07/04/4803415_biznes_zakuska_chast_ot_noviia_put_mezdra_-_botevgrad/
https://www.duma.bg/rumaniya-vdiga-danatsi-i-zamrazyava-zaplati-n307140
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2025/07/04/4802366_platforma_za_rastej_gruckata_metlen_kupuva_bulgarski/
http://www.dailypress-bg.com/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BA%D0%BB%D1%83%D0%B7%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D1%80/
https://dnesplus.bg/bulgaria/bulgaria-e-sred-stranite-v-es-s-nay-silen-rast-na-stroitelstvoto-prez-2024-g_1195282


Португалски активисти създадоха приложение, което позволява на потребителите свободно да отбелязват
необитаваните домове в Лисабон. Много от гражданите се включиха във вдъхновената от жилищната криза
инициатива, но собствениците не останаха доволни. Първоначалната идея на Devolutos ( в превод "незает") е била
да привлече общественото внимание към проблема с неподдържаните жилища и да накара управл... 

Доклад на Европейската комисия за България за 2025 г. Дружества с връзки в политиката е много по-вероятно да
спечелят обществени поръчки В 36% от поръчките има една оферта Корупцията е сред основните пречки пред
бизнеса и икономическото развитие на България, посочват от Европейската комисия в годишния доклад за
страната ни, в който има препоръки относно икономическата, бюджетната, трудовата и стру... 

Представители на големия германски бизнес поискаха от председателя на Европейската комисия Урсула фон дер
Лайен да промени икономическата политика на Европейския съюз. Те изразиха гнева си и поискаха пълна
"промяна на посоката" в икономическата политика на ЕС, съобщи Bild. Ден по-рано дванадесет ръководители на
големи германски корпорации, включително Lufthansa, E.on, Henkel и DHL, се срещнаха с п... 

Лидерът на ПП добави, че ще разгледат и мотивите на "Величие""След приемането на България официално в
еврозоната от 8 юли няма вече при нас политическо решение да не се подкрепят вотове на недоверие",заяви
лидерът на "Продължаваме промяната" Асен Василев преди днешното гласуване. Василев уточни, че ще разгледат
мотивите на внесения от "Величие" вот на недоверие към кабинета "Желязков" и чак тогава... 

С осигурено финансиране на стойност 8 639 991 лв. ще бъдат реализирани обучения за придобиване на
професионална квалификация и/или ключови компетентности за 4688 безработни граждани. Изпълнителният
директор на Агенцията по заетостта Смилен Вълов подписа днес договори със социалните партньори за
изпълнение на проекти по Националния план за действие по заетостта за 2025 г. Това съобщиха от пресцентъ... 

До края на месеца трябва да бъдат приети такива законодателни промени, които да гарантират достойното
заплащане в сектора. Това заяви вицепремиерът Атанас Зафиров в отговор на въпрос за гарантиране на по-
високото заплащане на младите медици по време на днешния блицконтрол в парламента. Той отговори на въпрос
на депутата Асен Василев от парламентарната група на "Продължаваме Промяната – Демократичн... 

Заглавие: В Португалия: Активисти събират с приложение празните апартаменти в Лисабон
Дата: 04.07.2025 09:44
Медия: Money.bg

Заглавие: Корупция трови бизнеса в страната
Дата: 04.07.2025 08:30
Медия: Труд

Заглавие: Германският бизнес поиска пълна промяна на икономическата политика на ЕС
Дата: 04.07.2025 11:05
Медия: Лентата

Заглавие: Василев: Ще обсъждаме всеки вот на недоверие индивидуално след 8 юли
Дата: 04.07.2025 10:45
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Близо 4700 безработни ще бъдат обучени за придобиване на професионална квалификация или
ключови компетентности
Дата: 04.07.2025 10:15
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Зафиров: До края на месеца трябва да бъдат приети законодателни промени за заплатите на
младите медици
Дата: 04.07.2025 10:09
Медия: Новините под лупа

https://money.bg/property/v-portugaliya-aktivisti-sabirat-s-prilozhenie-praznite-apartamenti-v-lisabon.html
https://trud.bg/a/articles/%D0%BA%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BF%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0
https://www.lentata.com/germanskiyat-biznes-poiska-plna-promyana-na-ikonomicheskata-politika-na-es
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/685055-vasilev-shte-obsazhdame-vseki-vot-na-nedoverie-individualno-sled-8-yuli
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/923735-blizo-4700-bezrabotni-shte-badat-obucheni-za-pridobivane-na-profesionalna-kvalif
https://lupa.bg/news/zafirov-do-kraya-na-meseca-tryabva-da-badat-prieti-zakonodatelni-promeni-za-zaplatite-na-mladite-medici_359844news.html


Корпоративна Германия предупреждава, че нарастващата нужда на германската армия от новобранци ще
затрудни още повече набирането на персонал. Представители на германските корпорации твърдят, че подкрепят
усилията за укрепване на армията на най-голямото европейско стопанство в хода на стремежа на НАТО да засили
отбранителните си способности срещу Русия. Но се тревожат, че връщането на някаква форма ... 

Представители на големия германски бизнес поискаха от председателя на Европейската комисия Урсула фон дер
Лайен да промени икономическата политика на Европейския съюз. Те изразиха гнева си и поискаха пълна
"промяна на посоката" в икономическата политика на ЕС, съобщи Bild. Ден по-рано дванадесет ръководители на
големи германски корпорации, включително Lufthansa, E.on, Henkel и DHL, се срещнаха с п... 

Ключовото е да подредите мислите и вещите си, твърди експертът по мениджмънт Хироюки Хирано "Точният
човек" е специален проект на "24 часа" за професионалния успех, растежа в кариерата, личностното развитие,
отношенията на работното място, за добрите практики на работодателите, за новини от HR сектора и
мениджмънта, за пазара на труда и свободни работни места. Ако искате да постигнете по-високи ре... 

Синдикати и работодатели решават как ще се определя тя догодинаКак ще се определя занапред минималната
работна заплата за страната във връзка с предстоящото транспониране на европейската директива за
адекватните минимални заплати? Това ще обсъждат синдикатите и работодателите на среща, инициирана от
социалния министър Борислав Гуцанов.Основна тема на срещата ще бъде постигнатият напредък в прегово... 

Как ще се определя занапред минималната работна заплата за страната във връзка с предстоящото
транспониране на европейската директива за адекватните минимални заплати? Това ще обсъждат синдикатите и
работодателите на среща, инициирана от социалния министър Борислав Гуцанов. Разговорите са насрочени за
10:30 часа днес, а и ще обхванат и други актуални теми в сферата на пазара на труда, пише БНР. Ос... 

Сахарската жега промени работното времеПрез последните години сме свидетели на рекордни летни жеги в цял
свят. На България също няма да <210> се размине поредното горещо и сухо лято. Според дългосрочните прогнози
на синоптиците за юли и август се очакват екстремно високи температури, които на места могат да надхвърлят 40
градуса. Сред тях е и Пловдив, който се слави като национален рекордьор... 

Заглавие: Корпоративна Германия е разтревожена, че военната служба ще задълбочи недостига на работна
ръка
Дата: 04.07.2025 10:09
Медия: Банкеръ

Заглавие: Bild: Германският бизнес поиска пълна промяна на икономическата политика на ЕС
Дата: 04.07.2025 09:53
Медия: Обективно

Заглавие: Японският метод 5С вдига 8 пъти професионалната продуктивност
Дата: 04.07.2025 09:53
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Минималната заплата може да стигне 1212 лв.
Дата: 04.07.2025 09:27
Медия: Pariteni

Заглавие: Синдикати и работодатели обсъждат как ще се определя минималната заплата
Дата: 04.07.2025 09:25
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Строителите и наетите на къра започват с изгрева и приключват до обяд, търговци умуват за сиеста
СНИМКИ
Дата: 04.07.2025 07:30
Медия: Марица

Заглавие: Проф. Клисарова: Мотивирайте младите лекари, за да останат в България!

https://banker.bg/2025/07/04/korporativna-germaniya-e-raztrevozhena/
https://obektivno.bg/bild-germanskiyat-biznes-poiska-palna-promyana-na-ikonomicheskata-politika-na-es/
https://www.dotbg.bg/article/20812958
https://www.pariteni.bg/novini/pari/minimalnata-zaplata-mozhe-da-stigne-1212-lv-253259
https://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/172196-sindikati-i-rabotodateli-obsazhdat-kak-shte-se-opredelya-minimalnata-zaplata/
https://www.marica.bg/plovdiv/gradat/stroitelite-i-naetite-na-kara-zapochvat-s-izgreva-i-priklyuchvat-do-obqd-targovci-umuvat-za-siesta-snimki
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/146989-prof-klisarova-motivirayte-mladite-lekari-za-da-ostanat-v-balgariya


проф. Анелия Клисарова, преподавател в Медицински университет, в "Бизнес старт", 04.07.2025 г.Протестът на
младите лекари и медицински специалисти има ефект. Исканията им са справедливи и имат право да защитават
своите желания. Съвсем естествено е да искат модерни болници с модерна апаратура. Големият проблем в
системата на здравеопазването идва от недофинансирането. Това каза проф. Анелия Клисаро... 

/КРОСС/ Съвети от психолог и лесна дихателна техника за успокояване на стреса в новия епизод от "Уменията на
21 век" Представете си следното: вие сте в джунглата, а след вас с все сила тича пума. А сега си представете, че сте
в офиса, при вас идва шефът, който току-що ви е изпратил ужасен имейл. Кое е по-страшно? За тялото няма
разлика. За нервната система и двете са равни на опасност и задействат... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Васил Стефанов положи клетва като народен представител на мястото на подалия оставка Кирил Петков от
"Продължаваме промяната - Демократична България". Васил Стефанов е роден на 26 ноември 1993 г. в град
София. Завършва с отличие специалност "Право" в Софийския университет "Св. Климент Охридски". Практикуващ
адвокат в сферата на търговското, административното и гражданско-процесуалното право. Има и... 

Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество се проведе днес в София. Събитието е по повод 75
години от установяване на дипломатически отношения между Виетнам и България. Приятелството между Виетнам
и България се съхранява и развива непрекъснато, с лоялни близки чувства и взаимно доверие. Виетнамския
народ винаги цени и помни ценната помощ на българския народ през периода на борба за на... 

След пролетните студове и внезапните жеги земеделците отчитат рекордно ниски резултати, а компенсации от
държавата още липсват Земеделските производители в Югоизточна България са изправени пред една от най-
трудните жътвени кампании в последните години. След необичайно студените дни през април и последвалите
резки температурни скокове, реколтата от пшеница и рапица е силно засегната, както по отнош... 

На 4 юли 1776 година Континенталният конгрес на САЩ приема документ, в който се обявява, че Тринадесетте
колонии, които са във война с Великобритания от повече от година, вече не са част от Британската империя, а са
"свободни и независими щати". Този документ е наречен Декларация за независимост на САЩ. Декларацията е
написана най-вече от Томас Джеферсън и дава официално обяснение за причините, по... 

Дата: 04.07.2025 12:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Стрес и здраве: как да сме устойчиви пред трудностите - нов епизод на "Уменията на 21-ви век"
Дата: 04.07.2025 11:27
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Кой е Васил Стефанов - младият адвокат, който зае мястото на Кирил Петков в парламента
Дата: 04.07.2025 10:06
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: В кои икономически сфери има потенциал за сътрудничество между България и Виетнам?
Дата: 03.07.2025 17:01
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Реколтата в Югоизточна България: Добиви под нормата и загуби за фермерите
Дата: 04.07.2025 10:58
Медия: Dunavmost

Заглавие: 4 юли 1776 г. Декларацията за независимост на САЩ
Дата: 04.07.2025 10:36
Медия: WOW Media

Заглавие: Любчо Нешков: ЕС да внимава кого допуска - РСМ е подчинена на чужди интереси
Дата: 04.07.2025 10:06

https://www.cross.bg/mystakova-stres-zhiveem-1774383.html
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/koj-e-vasil-stefanov-mladiiat-advokat-kojto-zae-miastoto-na-kiril-petkov-v-parlamenta-2424070
https://novinata.bg/obsthestvo/v-koi-ikonomicheski-sferi-ima-potencial-za-satrudnichestvo-mejdu-balgariq-i-vietnam/
https://www.dunavmost.com/novini/rekoltata-v-yugoiztochna-balgariya-dobivi-pod-normata-i-zagubi-za-fermerite
https://wow-media.bg/2025/07/04/4-%D1%8E%D0%BB%D0%B8-1776-%D0%B3-%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BD/
https://www.vesti.bg/sviat/liubcho-neshkovrsm-e-podchinena-na-chuzhdi-interesi-6232592


"Време е да се каже ясно – не може хора, които обслужват чужди геополитически интереси, да бъдат двигатели на
европейската интеграция"Ж урналистът Любчо Нешков направи остър анализ на политическата ситуация в
Република Северна Македония (РСМ), гостувайки в студиото на NOVA NEWS. Според него драмата около
проектодоклада в Европейския парламент, свързана с македонската идентичност, е само димна заве... 

Бързо направихме анализ на публичните финанси с избиронето на нашето правителство, приет бе проект за
закона за бюджет, на 27 март влезе в сила. Мерките, които ние сме заложили, са в сила от 1 май 2025 г. Данъчните
приходи нарастват с 3,3 млрд. лв, това е повече от миналата година. Това посочи пред бТВ финансовият министър
Теменужка Петкова. През миналата година е имало 46 милиона плюс заради нищ... 

На среща в Брюксел се събраха представители на групата на Прогресивен алианс на социалистите и демократите
(S&D) в Европейския парламент и членове на Партията на европейските социалисти (PES) в Комитета на
регионите. От българска страна взеха участие евродепутатите Кристиан Вигенин и Цветелина Пенкова, както и
кметовете Владимир Москов (Гоце Делчев) и Румен Гунински (Правец) – които представих... 

Да, разбира се, че до края на месеца трябва да бъдат приети такива законодателни промени, които да гарантират
достойното заплащане в сектора. Това заяви вицепремиерът Атанас Зафиров в отговор на въпрос за гарантиране
на по-високото заплащане на младите медици по време на днешния блицконтрол в парламента. Той отговори на
въпрос на депутата Асен Василев от парламентарната група на "Продължаваме Пром... 

Министерството на иновациите и растежа обяви обществена поръчка за организиране на събития със спорни
ограничения в условията за кандидатстване. Това заявиха пред TravelNews туроператори, които се възмущават, че
са заложени критерии за допустимост за специфичен оборот от комбинация от комплекс от дейности. Поръчката е
с европейски средства и е за логистично и техническо обезпечаване на мероприятия... 

Офисите на Европейската прокуратура във Франкфурт (Германия) и Милано (Италия) нанесоха сериозен удар по
трансгранични мрежи, организиращи сложни схеми за измама с ДДС, свързани с продажбата на хиляди луксозни
коли втора употреба. Щетите се оценяват на около 100 милиона евро, съобщи ръководената от Лаура Кьовеши
институция.В рамките на разследването, с кодово име "Водовъртеж", вчера са извършени о... 

Медия: Vesti.bg

Заглавие: Теменужка Петкова скастри Асен Василев: Не му прави чест да говори за бакалски сметки - той не е
заложил и изпълнил нито един бюджет
Дата: 04.07.2025 09:01
Медия: ПИК

Заглавие: Социалистите се обединяват от европейско до местно ниво в подготовката на следващия 7-годишен
бюджет на ЕС
Дата: 04.07.2025 08:03
Медия: Novinata.bg

Заглавие: До края на месеца трябва да бъдат приети законодателни промени относно заплатите на младите
медици, каза Атанас Зафиров
Дата: 04.07.2025 11:21
Медия: БургасИнфо

Заглавие: Министерството на иновациите обяви обществена поръчка за събития със спорни ограничения
Дата: 04.07.2025 11:20
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Европрокуратурата разследва измами с луксозни коли и в България
Дата: 04.07.2025 10:27
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Как да създадете независима компания?
Дата: 04.07.2025 09:36

https://pik.bg/%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D0%B5-%D0%BC%D1%83-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B8---%D1%82%D0%BE%D0%B9-news1288345.html
https://novinata.bg/politika/socialistite-se-obedinqvat-ot-evropeysko-do-mestno-nivo-v-podgotovkata-na-sledvasthiq-7-godishen-byudjet-na-es/
https://www.burgasinfo.com/news/view/2/142822
https://www.abcnews.bg/bg/news/17516172296738/ministerstvoto-na-inovatsiite-obyavi-obshtestvena-porachka-za-sabitiya-sas-sporni-ogranicheniya
https://www.bulnews.bg/article/489786
https://forbesbulgaria.com/2025/07/04/kak-da-sazdadete-nezavisima-kompaniya/


Много собственици на семеен бизнес мечтаят да изградят компания, която да работи гладко без тяхното
постоянно участие. Самостоятелна компания – наричана още автономна или самоуправляваща се компания –
работи ефективно с ясни процеси, силно лидерство и мотивиран екип. Дава на собствениците повече свобода,
намалява прегарянето и прави бизнеса по-силен за следващото поколение. Това е една от основнит... 

ПП-ДБ няма да подкрепят вота на недоверие срещу кабинета "Желязков" днес. Това заяви зам.-председателят на
парламента Атанас Атанасов."Против, въздържал се, дали ще участваме изобщо - няма никакво значение. Ще
имаме заседание на групата, за да решим точно как ще гласуваме".По думите му постоянното внасяне на вотове
на недоверие е губене на време, тъй като има стабилно мнозинство:"Това е някакъв ме... 

Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Ген. Атанасов: Аз като юрист не виждам съставомерно деяние от страна на Никола Барбутов - нито е
дал, нито е искал, нито е приемал подкуп
Дата: 04.07.2025 09:24
Медия: Sofia24.bg

https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Gen-Atanasov-Az-kato-yurist-ne-vizhdam-sustavomerno-deyanie-ot-strana-na-Nikola-Barbutov-nito-e-dal-nito-e-iskal-nito-e-priemal-podkup-2615797
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